
 
 

NOTULEN 
A.Z.H.B.  Algemene Leden Vergadering 2022 

 
 

Deze vergadering is gehouden op: zaterdag 21 oktober 2022 
Locatie: De Buytenstek, Stolwijk. 

 
 
 
 

1. Opening 
 De voorzitter opent de vergadering om 09:35 uur. 
 Aanwezig zijn bestuursleden Robert Borrenbergs (voorzitter), Aldert Zoetelief 

(secretaris), Erwin Burger (penningmeester) en 14 leden (zie Presentielijst). 
 
 

2. Mededelingen en ingekomen stukken 
Bericht van verhindering ontvangen van: 

 Arend Termorshuizen (lidnummer 15030) 
 Frans Palm (lidnummer 19039) 
 Lex van Dijk (lidnummer 15021) 
 Ben Boere (lidnummer 20033) 
 Ben van der Vooren (lidnummer 20034) 
 Richard Baay (lidnummer 21020) 
 Kees van Houwelingen (lidnummer 91059) 
 Frans Frentrop (lidnummer 21076) 
 Dick Houthuysen (lidnummer 20099) 
 Ruud van Oudgaarden (lidnummer 98099) 
 Nick Verbeek (lidnummer 19009) 

 
Ingekomen stuk: uitnodiging om op 14 november de rechtszitting inzake al, dan niet 
verplicht inbrengen viswater in VisPas bij te wonen. 

 
 

 
3. Goedkeuring notulen van de Algemene Leden Vergadering 8 oktober 2021 

N.a.v. de notulen: 
 Vraag over waar je wel/niet mag vissen bij de Karperput in Zevenhuizen. Erwin licht 

toe.  
Ook is er een vraag over het parkeren, waarbij het bestuur toezegt uit te zoeken of 
parkeren bij het transportbedrijf ter plekke mogelijk en legaal is.  
Tot slot wordt gevraagd of er nog een of meerdere steigers worden aangelegd bij de 
Karperput. Het zo mogelijk plaatsen van steiger(s) is in onderzoek bij het bestuur. 
 



 
 

 Er volgt een discussie over de hoeveelheid rivierkreeften en de gebrekkige aanpak vanuit 
de Overheid. Het probleem dient te worden opgelost door de Overheid; op dit moment 
lopen er diverse onderzoeken, bijvoorbeeld met TNO en waterschap Stichtse Rijlanden. 
 
De notulen worden goedgekeurd. 

 
 

4. Jaarverslag van het Bestuur 
Het jaarverslag wordt besproken. 
 
N.a.v. het verslag: 

 Gerard Berkhout verzoekt in de toekomst het aantal deelnemers aan de 
activiteiten te vermelden. 

 Hoe loopt de onlangs afgesloten overeenkomst inzake Dagvergunningen voor 
leden van Vereniging Nederlandse Vliegvissers? Het aantal bedraagt per 22 
oktober 10 stuks. 

 Is er een kans dat viswater verdwijnt bij uitkoop van boeren? Bestuur antwoordt 
dat dit zeker een risico inhoudt, maar dat de huidige contracten gerespecteerd 
dienen te worden. Wel zit er in ieder contract een wettelijke opzegtermijn (een 
contract loopt 6 jaar en wordt stilzwijgend verlengd). 

 Eric Verhiest denkt dat AZHB de BOA’s van de Sportvisserij Nederland (SVN) via 
de Federatie zou kunnen inhuren. Eric is bereid een introductie voor een 
bijeenkomst  met de Federatie te organiseren. 

 Uit de vergadering komen meerdere opmerkingen en klachten m.b.t. het 
Stroomkanaal. Het bestuur onderkent de problemen met eigen leden (teveel vis 
meenemen, gebruik van meer hengels dan is toegestaan) en de beroepsvisser 
(erg veel fuiken die ook nog eens niet zichtbaar zijn, dode vis in de fuiken en het 
illegaal meenemen van snoekbaars).  
Er lopen inmiddels gesprekken met waterschap Rijnland, de bevoegdheden 
worden nagevraagd en er wordt gestreefd naar een gesprek met de 
beroepsvissers. 
Het plaatsen van AZHB-borden en meer controle heeft ook de volle aandacht. 

 Rechtszaak 14/11/2022 tussen waterschap Schieland/Krimpenerwaard en Kamer 
voor de Binnenvisserij inzake het verplicht inbrengen van gehuurd viswater van 
het waterschap in de VisPas:  

o indien de rechtszaak door de Kamer wordt gewonnen is (op landelijk nivo) 
verplichte inbreng afdwingen niet langer van toepassing. 

o Robert is van mening dat SVN de verplichte inbreng richting het 
waterschap heeft geregisseerd. Eric Verhiest bestrijdt deze zienswijze. 

 Gerard Berkhout geeft de vergadering ter overweging mee of AZHB er meer voor 
de leden wil zijn dan een vereniging die uitsluitend vergunningen uitgeeft. Het 
bestuur onderschrijft dat en verwijst naar het Beleidsplan 2021-2025. 

 Gerard merkt ook op dat het nuttig is om het ledenverkoop in het Jaarverslag op 
te nemen. Een nuttige suggestie en het bestuur zal dit in het vervolg opnemen. 
 



 
 

 
 
 
 

5. Financiën 
a. Jaarstukken 2021  van de penningmeester 

Erwin Burger heeft de Financiële Jaarstukken uitgereikt tijdens de AV en geeft 
een toelichting op de belangrijkste inkomsten- en uitgavenposten.  
De financiële positie van de vereniging is zeer goed; bovendien wordt over 2022 
naar verwachting een positief resultaat behaald. 
 

b. Verslag kascontrolecommissie en décharge van het Algemeen Bestuur AZHB 
De kascontrolecommissie heeft de financiële bescheiden over 2021 gecontroleerd 
en geen onregelmatigheden aangetroffen.  
 
Wel merkt de commissie op dat het gewenst is om voor het doen van uitgaven 
tot 2 handtekeningen van bestuursleden bij ING Bank over te gaan.  
Het bestuur zal dit z.s.m. regelen voor de toekomst. 
 
Op advies van de commissie wordt een bedrag vanuit de Algemene Reserve naar 
een Bestemmingsreserve overgeheveld. Bij goedkeuring door de AV kan het 
bestuur daaruit uitgaven doen voor aanleg steigers en 
baggerspuitwerkzaamheden. 
 
Het advies is verwerkt in de begroting voor 2023. De daadwerkelijke kosten 
kunnen in 2023, maar ook latere jaren ten last van de Bestemmingsreserve 
Beheer en Onderhoud Viswater worden gebracht. 
 
De kascontrolecommissie stelt voor het bestuur décharge te verlenen, waarmee 
de AV akkoord gaat. 
 

c. Begroting voor het jaar 2023 
Erwin Burger licht de begroting ter vergadering toe.  

 De AV geeft vervolgens haar goedkeuring aan de begroting voor 2023. 

d. Vaststelling contributie 2023 
De hoogte van de contributie blijft ongewijzigd t.o.v. 2022, waarmee de AV 
instemt. 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

 
6. Bestuursverkiezingen 

Aftredend en niet-herkiesbaar: Robert Borrenbergs als lid van het Bestuur in de functie 
van voorzitter en Erwin Burger als lid van het Bestuur in de functie van penningmeester. 
Aldert Zoetelief blijft aan als lid van het Bestuur. 
 
Aangezien er zich kandidaten vóór de AV voor de openstaande vacatures hebben 
aangemeld is het mogelijk 2 kandidaten uit de aanwezige leden te benoemen. Paul van 
Deurzen geeft aan om als penningmeester aan de slag te gaan. Een kandidaat-voorzitter 
meldt zich niet tijdens de AV. 
 
Vervolgens stelt het bestuur voor een interim-bestuur te benoemen. Daarbij speelt mee 
dat een nieuw bestuur in staat moet zijn om eerst met elkaar kennis te maken en de 
werkzaamheden te verdelen. 
 
Het interim-bestuur zal in functie blijven tot de volgende AV, die geplanned staat 
zaterdag 25 maart 2023. 
Het interim-bestuur zal tot de volgende AV tenminste 3 keer vergaderen. 
 
Als interim-bestuur worden de volgende personen voorgesteld: 

 Aldert Zoetelief in de functie van voorzitter, 
 Marcel Brandhorst in de functie van secretaris, 
 Erwin Burger in de functie van penningmeester. 

 
De AV gaat akkoord met de voorgestelde benoemingen. 
 
Vervolgens wordt Robert Borrenbergs uitgeluid als voorzitter.  
Namens het bestuur spreken Erwin en Aldert een dankwoord uit, waarna Robert als 
afscheidscadeau een fraaie titanium vliegvisreel in ontvangst neemt. 

 
 

7. Verkiezing leden kascontrolecommissie 
De kascontrolecommissie wordt gevormd door Ferry Diske en Gerard Berkhout. 

 
 

8. Beleidsplan 2021 t/m 2025 
De update van het beleidsplan wordt doorgenomen. 
Het overzicht is duidelijk en er worden geen wijzigingen voorgesteld. 
 
 

9. Vragen en opmerkingen van leden over ons viswater 
Voor Zevenhuizen en Stroomkanaal: zie de opmerkingen onder de voorgaande 
onderwerpen. 
 
 



 
 

 
10. Discussie over toekomstig beleid t.a.v. duurzame visserij 

a. Catch & release (C&R) 
Hoe denkt de AV hiermee om te gaan? Er wordt over gediscussieerd en 
alle aanwezige leden geven aan dat dit C&R wenselijk is. 
De wens wordt meegenomen naar de volgende AV en het bestuur zal een 
notitie terzake opstellen. 
 

b. Loodvrij vissen 
Over dit punt wordt geen discussie gevoerd. 
 

c. Weerhaakloos vissen 
Een groot deel van de vliegvissers vist weerhaakloos en dan ook voor alle 
soorten zoetwatervissen. 
Uitgezocht/nagevraagd zal worden in hoeverre weerhaakloos vissen voor 
de karpervisserij meer schadelijk is dan het vissen met weerhaak. Dit 
n.a.v. een opmerking van Erik Verhiest. 
 

d. Controleurs AZHB-viswateren 
De controle op het vissen met een geldige AZHB-visvergunning lijkt nauwelijks 
plaats te vinden. Het bestuur beaamt dit, want uitsluiten het Bestuur is hiertoe 
bevoegd en aangesteld. Het streven is om z.s.m. extra controleurs aan te stellen, 
de functionarissen hiervoor te laten opleiden en contact te leggen met de BOA’s 
binnen ons visgebied.  
Pieter van Adrichem biedt zich aan om als controleur op te treden.  
Het bestuur zal dit verder uitwerken. 

  
 

11. Rondvraag 
 De toegankelijkheid tot het viswater wordt steeds meer een probleem.  

Dit is met name het gevolg van natuurvriendelijke oevers, biodiversiteit en de 
verbetering van de waterkwaliteit. Dit leidt tot nieuwe inzichten t.a.v. 
maaiwerkzaamheden. 
Daar waar nodig en mogelijk zal het bestuur de toegankelijkheid tot het viswater 
aankaarten bij de watereigenaren. 

 Diverse leden merken op dat vragen en interesse voor de bestuur-vacatures niet 
serieus zijn genomen. De voorzitter biedt hiervoor excuses aan. 
 

 
12. Sluiting 

De voorzitter dankt de aanwezige leden voor hun komst en sluit om 13:25 uur de 
vergadering. 

-0-0-0- 


